



Date: 22th February 2022

التاريخ: 22 فبراير 2022

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai- United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

**Disclosure about the prison sentence against Khaldoun
Rashid Al-Tabari - Former CEO of Drake & Scull
International PJSC**

**افصاح حول الحكم بالحبس بحق المدعو/ خلدون رشيد
الطبري - الرئيس التنفيذي الأسبق لشركة دريك أند سكل
إنترناشيونال ش.م.ع**

With reference to the above subject, the Criminal Court of Hashemite Kingdom of Jordan issued It's judgment dated 20/2/2022 related to Case No. 14252/2019 convicting the former CEO of Drake & Scull International, "Khaldoun Rashid Al-Tabari", with one year in prison and affirming the precautionary seizure of his properties, along with obligating him the amount of (AED 60 Millions). Noting that he was out of the Hashemite Kingdom of Jordan at the issuance time of the verdict. It is worth noting that Khaldoun Rashid Al Tabari is still wanted by the judicial authorities of the United Arab Emirates.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، فقد أصدرت محاكم المملكة الأردنية الهاشمية الجزائية بتاريخ 2022/2/20 حكماً في الدعوى رقم 2019/14252 بإدانة الرئيس التنفيذي السابق لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال المدعو/ خلدون رشيد الطبري بالحبس لمدة سنة وتثبيت الحجز التحفظي على أملاكه والحكم بإلزامه بمبلغ (60 مليون) درهم إماراتي. علماً بأنه غير متواجد داخل المملكة الأردنية الهاشمية وقت صدور الحكم. يجدر بالذكر بأن المدعو/ خلدون رشيد الطبري ما زال مطلوباً لدى السلطات القضائية في دولة الإمارات العربية المتحدة.

لذا اقتضى التنويه

Accordingly, it is necessary to note

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Drake and Scull International PJSC

شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع



أ. ب. ل. م. ت.